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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 2/2010 från sammanträdet den 1 februari 2010 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 16 mars klockan 

14.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Maten har blivit bättre och förtroenderådet hade även fått information om tidsplan för 

evakuering och ombyggnationen. De tycker att det är tråkigt att det bara byggs ettor och att det 

inte byggs tvåor för makar. De boende upplever att det varit svårt att gå ut i vinter pga. 

vinterväglaget. De ansvariga på Hässelgården har haft kontakt med MICASA för att få bättre 

snöskottning och sandning. Terapihunden har gjort illa foten och beräknas vara tillbaka snart. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 23 mars 2010 

Ärende 10. Månadsrapport februari 2010. 

Inget ärende fanns vid sammanträdet, Pensionärsrådet fick information om att äldreomsorgen 

ligger -4 mkr. 

 

Ärende 11. Uppföljning av fritidsverksamheter för barn och ungdom 2009.  

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Åtgärder och uppföljning med anledning av funktionshindersinspektörernas 

rapport 2 etc. 

Pensionärsrådet förutsätter att nämnden vidtar erforderliga åtgärder utifrån de brister som 

framkommit i rapporten och undrar när kvalitetsuppföljningen av dessa verksamheter ska ske.  

 

Ärende 13.   Uppdragslistan. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 14. Möjligheten att förbättra informationen till de äldre inför deras val av hemtjänst., 

Pensionärsrådet ser svårigheten för biståndshandläggarna att hantera och ha kunskap om så 

många utförare. Pensionärsrådet tycker att det finns för många aktörer på marknaden och att 

det är svårt för biståndshandläggarna att ge objektiv och samma information i hela staden. 
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Poängterade också att Stockholms stad som stor aktör bör kunna göra en hemsida som är 

användar- och utskriftsvänlig både för handläggare och för medborgare. 

 

Ärende 15 Brandskydd- Utredning om sprinklers.  

Pensionärsrådet saknade beräkningar för kostnader som uppkommer om det börjar att brinna 

och tycker att det är viktigt att det systematiska brandskyddsarbetet fungerar.   

 

Ärende 16. Personalens grundutbildningsnivå hos entreprenörerna inom äldreomsorgen, 

Pensionärsrådet poängterar att det är viktigt att den personal som ska utföra arbetsuppgifterna 

har erforderlig kompetens och behärskar det svenska språket i tal och skrift. 

 

Ärende 17. Nyfattigdom i Hässelby.  

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Nationella Minoriteter och minoritetsspråk.  Remissunderlaget utsänt. 

Pensionärsrådet uttalade att det är viktigt att ha finskspråkig personal på Äldre direkt och är 

mycket nöjda med att det finns fyra handläggare som är finskspråkiga på äldreomsorgens 

biståndsenhet. 

 

Ärende 19. Anhörig- och närståendepolicy för Stockholms stads äldreomsorg.  

Remissunderlaget utsänt. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 20. Riktlinjer för samverkan mellan skola och socialtjänst för barn/ungdomar som far 

eller riskerar att fara illa. Remissunderlaget utsänt. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 21. Revidering av riktlinjer för ekonomiskt bistånd.  

Pensionärsrådet hade inte tagit del av remissen. 

 

S.3 Hässelgårdens vård – och omsorgsboende- Yttrande till Socialstyrelsen 

 Pensionärsrådet vill ta del av yttranden på slutna delen som berör äldreomsorgens 

verksamheter. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerade om att from den 15 mars är det intagningsstopp på hela 

Hässelgården utom psykiatriboendet.  

Äldreomsorgsinspektörerna ändrar nu inriktning och kommer inte att gå igenom hela 

äldreomsorgen i varje stadsdel utan kommer att arbeta med att granska utifrån olika teman. De 

börjar med vård- och omsorgsboende för äldre med psykiska funktionshinder,  

 

§ 8 Övriga frågor 

Hemförsäkring för äldre 

Gunilla Carlén undrar om de äldre får information om att den normala hemförsäkringen inte 

täcker vissa skador och inbrott om man lämnat ut nycklar till hemtjänsten eller flyttar till 
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äldreboende. Annica Dominius informerade om att alla får information av handläggarna om 

stadens upphandlade försäkring för äldre via försäkringsbolaget Moderna försäkringar. 

 

Gunilla Carlén rapporterade från ett möte med Ewa Samuelsson som hade kallat in presidierna 

i pensionärsråden för information och dialog.  

 

Olle Eriksson redogör för statistik som han fått från MAS angående fallolyckor och att de 

ligger så högt att det är viktigt att poängtera att det måste göras en fallpreventionsutredning för 

varje person som flyttar in på våra boenden.  
 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 12 april 2010 klockan 10.00–

12.00 i rum Markelius. Klockan 9.00–10.00 står lokalen Markelius till förfogande för rådets 

enskilda överläggning. 


